
Skolebestyrelsesmøde Bispebjerg skole 

Torsdag den 11. januar kl. 17:00 – 19.00 

Mødeleder: Thomas       Referent:  Lise         Lokale: Personalerum 
 
Ved mødets begyndelse vil der være en let anretning 
 

Forældrerepræsentanter: 
Vanja, Lena 
Personalerepræsentanter: 
PG 
Elevrådsrepræsentanter: 
Mahmoud. 
Ledelse: LO, TB og Ni 
 
Fraværende; 
Jens Christian, Ronni, Thomas Z. 
PF og PM. 
 

  
Emne – og ansvarlig 
 
 

 
Hvad skal udrettes? 

 
Tid – 
ca. 

 
Beslutning og hvem gør 
hvad? 

1.  Godkendelse af dagsorden   Godkendt 

2.  Punkter fra Elevrådet 
v. Thomas 

Ønske om forlængelse af 
udeordning for 7. årgang og 
at det skal gælde alle 
ugedage 

10 min Fodboldturnering: 
Elevrådet foreslår at 
afholde turneringen i 
Lersøparken. Holdene 
skal være blandet på 
tværs af årgange 4. -9. 
årgang 
SB bakker op om dagen. 
Elevrådet planlægger en 
dag. 
 
Kortere spisepause, 
længere frikvarteret: 
Lærere og ledelse bakker 
op om forslaget, som 
gælder for 7.- 9. klasse 
Det afprøves indtil 
næste SB møde 5.3.24 
 
Udgangstilladelse for 
7.årgang: 
7 årgang ønsker at 
udvide udetilladelse med 
yderligere 2 dage. Det 
godkendes, så årgangen 
har udetilladelse tirsdag 
onsdag og torsdag 
Evalueres ved næste SB 
d. 5.3.24 
 
Puder på stole: 
Der ønskes puder på 
elevstole. 
TB undersøger 
muligheder. 
 
 
 

3.  Meddelelser fra skolens 
ledelse 
v. Thomas og Martin  

Orientering 
KKFO 
 

20 min Herunder Ferieplan for 
KKFO og Klub – se bilag: 



Der er skrevet en 
lukkedag ind – d. 
23.12.24. 
Ferieplanen er godkendt 
igen. 
 
 
Ledige stillinger i 
KKFO’en har været 
opslået: 
Den ene er godt besat. 
En pæd.medhjælper har 
søgt orlov, det arbejdes 
der på at planlægge. 
 
Der har været tilsyn og 
efterfølgende dialog. 
Rapporten sendes til SB 
når den er 
færdigredigeret. 
Nogle af pejlemærkerne 
skal der arbejdes videre 
med. Andre pejlemærker 
er godt på vej. 
 
Der skal laves lign. 
øvelse i Klubben. 
 
Der er ikke krav om 
forældreråd i klub-regi, 
men det ønskes at 
forældrerepræsentanter 
tænkes med ind i dette 
arbejde. 
Hvis man siger ja sidder 
man med i den faglige 
dialog og sidder med et 
forældresyn på klub og 
klubtilbud. 
Mødet vil være 21.3.24 
fra 9 – 12. 
 
Overgang fra KKFO og 
Klub: 
Der arbejdes på en god 
solid plan. Der bliver 
indkaldt til 
forældremøde om 
overgangen. 
 
Idrætslinje: 
Det nye er en 
basketlinje. Vi bevarer 
fodbold, atletik, basis. 
Der er meget stort fokus 
og interesse for sporten 
samt teamdanmark 
linjen. 
 
 



 
 
 
 

4.  Madprisen øges med 1 kr pr 
måltid  

v. Thomas 

Skal godkendes 10 min Se nederst mail fra Emil, 
Madskoleleder 
Det er godkendt af SB. 

5.  Voldspolitik oplæg ved 
ledelsen 

v. Lise og THomas 

 15 min Se bilag 
Oplægget er godkendt. 
Lise laver rettelser. 
Herefter godkendes det i 
Med. 

6.  Suppleringsvalg til SB 
v. Thomas 

 20 min Se nederst – tidligere 
oplæg fra Allan til SB-
valg. 
 
Der opfordres til at de 
valgte 
forældrerepræsentanter 
indkalder hinanden til et 
møde, hvor der laves en 
plan for, hvordan 
forældre kan gøres 
opmærksomme på 
suppleringsvalg til SB. 
 
Der udskrives valg til 
maj. 
 
Der tages kontakt til 
Allan fra Brug 
Folkeskolen, som kan 
guide ind i processen. 
 

7.  Byggesag  
v. Thomas 

Status på byggesag 
 

10 min Ledelsen har bedt om et 
statusmøde med Hanne 
fra Byggeri København. 
 
Halbyggeriet følger 
planen. Den står klar til 
august 2024. 
 
Helhedsrenoveringen af 
hovedbygningen står pt 
stille. Vi afventer. 

8.  Økonomi 
v. Thomas 

 5 min Regnskab 2023 er lukket 
med et pænt overskud. 
Det er ikke et overskud 
vi har sparet os til, det er 
et overskud vi har fået til 
at dække fremtidige 
omkostninger i 
forbindelsen med bygge 
sagen. 



Der vil komme 
besparelser i næste 
budgetår vi skal tage 
stilling til. 

9.  Evt. 
- SB-netværk på NB 

 
 

 5 min Der er inviteret til 
netværksmøde af 
Nørrebro lokaludvalg. 
Det er et netværksmøde 
for 
forældrerepræsentanter 
i SB på NB. 
Næste møde er tirsdag 
d. 6.2.24 kl. 17 – 19. 

10.  Punkter til kommende møder: 
 

Nogle af vores principper 
trænger til at blive 
fornyet. 
Pt har vi følgende 
principper og politikker: 
 
Principper for: 

- Kontaktforældre 
(2022) 

- Mobiltelefoner 
(2014) 

- Slik, sodavand og 
chips (2012) 

- Forældremøder 
(2023) 

- Sammenlægning 
(2023) 

- Kommunikation ( 
? ) 

- Udgangstilladelse 
( ? ) 

Politikker: 
- Sorg og kriseplan 

(2020) 
- Voldspolitik (?) 
- Antimobbestrategi 

( ? ) 
 
 

  

     

 Datoliste Bemærk fremhævede datoer  Tirsdag den 5. marts 
Tirsdag den 30. april 
Onsdag den 15. maj 
Torsdag den 20. juni 

 
 
Skriftligt orienteringspunkt: 

 



Overvejelser i forbindelse med suppleringsvalg: 

Op til Valget 

 Officiel Annoncering - Skolen hjemmeside 

Officiel Kommunikation - Aula 

1.     Officiel Annoncering på Aula 

2.     Kontakt gennem KontaktForældrene (KF) og 

- Bed KF prikke relevante forældre på skulderen.  
- Hvis klassen har en lukket FB gruppe: Bed KF dele skolens Facebook opslag (A.) omk. 
suppleringsvalget og bed forældrene om at give Skolens Facebook side et LIKE.  

Direkte Kommunikation (mere personlig / soft) – Facebook 

A.    Omskrevet, men samme offentliggørelse (som 1.) på Facebook 

B.    Mulig kampagne: ”Vi er skolebestyrelsen” – 6 opslag på Facebook 

Portræt billeder af skolebestyrelsen (Allan tager dem) – billeder kunne også bruges pål 
Aula 

Kampagne: Introduktion til Bestyrelsesmedlemmerne på Facebook: ”Hej jeg hedder …. Jeg 
sidder i skolebestyrelsen fordi…”  

Fordel: Vi kan i mellem linjerne gennem personlig erfaring, snakke indirekte om valget og 
temaerne der rører sig på skolen og i bestyrelsen. 
Forældrene på lærer hvem skolebestyrelsen er og hvilke søde mennesker de kommer til at 
arbejde sammen med. Forældre kan identificere sig, blive inspirerede og måske se et 
potentielt netværk. Vi lærer hinanden ”at kende” og får sat ansigter på, således at der er 
kortere fra forældre til ledelse.  

C.  Event opslag på FB ift infomøde (livestreamen) 

D.     Reminders omkring valget (evt. gennem temaerne fra kampagnen (B)) 

E.    Infomøde – Livestream på skolens Facebookside 

  

Jeg kan godt tage mig af kampagnen: A, B, C og D ... og tage portrætbillederne. Jeg er 
allerede admin på skolens Facebookside. 

Jeg vil gerne sætte infomødet op og facilitere det - denne kræver lige lidt forberedelse ift 
indhold og speakers 
Jeg vil også gerne hjælpe med punkt 2, da vi i Brug Folkeskolen synes at Kontaktforældrene 
er meget vigtige også fremadrettet - denne kræver dog lige en separat snak.  
 

Allan, Brug Folkeskolen 
 

 



Kære Mad-skoleledere  
 
Her får I orientering om reduceret madskole bevilling i 2024 og et par madskole-økonomi opdateringer.  
 
Lavere madskolebevilling i 2024 
Politikerne har i budgetaftalen for 2024 besluttet at skære i det samlede skolemadsbudget. Dette skal 
finansieres ved en øget forældrebetaling. 
Da den enkelte madskole selv bestemmer prisen på skolemad, skal I vurdere om det er nødvendigt at hæve 
prisen på jeres madskoleabonnement eller om det ligger på et fornuftigt niveau ift. at dække 
driftsomkostningerne.  
Madskolebevillingen vil blive ca. 20.000 kr. mindre end i 2023. Vi har også orienteret de Administrative 
Fællesskaber i jeres områder.  
 
Her kan I se madskole bevillingssatser for 2024. 

Madskoler under 300 elever 658.483,77 kr. 

Madskoler 300-700 elever 620.175,55 kr. 

Madskoler over 700 elever 549.993,60 kr. 
 
Nyt PSP-element til madskole lønudgifter 
Det er blevet besluttet at oprette et nyt PSP-element, hvor madskolens lønudgifter kan konteres separat. 
Dette vil gøre det lettere at få overblik over madskolen udgifter.  
 
Nyt materiale om madskoleøkonomien 
Til sidst, har vi udviklet vedhæftede materiale om madskoleøkonomien som I forhåbentlig kan bruge i jeres 
arbejde med budgetlægning og økonomistyring af madskolen.  
I er altid velkomne til at kontakte mig hvis I har spørgsmål eller brug for hjælp med alt madskolerelateret.  
 
I kan læse og finde materialer om madskole økonomiopgaven på 
opgaveportalen:  https://buf.kkintra.kk.dk/indhold/skolemad-drift-af-madskole 
 
 
Med venlig hilsen  

Emil Kiær Lund 
Madskolekoordinator - Udviklingskonsulent 
Kompetenceudvikling, Fagligt Centers Sekretariat og Mad 

 

https://buf.kkintra.kk.dk/indhold/skolemad-drift-af-madskole

